

中国旅游涉外饭店 经营统计及排序

STATISTICS ON OPERATION AND
LISTING OF TOURIST-CATERING
HOTELS IN CHINA

1998



国家旅游局

CHINA NATIONAL TOURISM ADMINISTRATION

88
7:3

中国旅游涉外饭店 经营统计及排序

STATISTICS ON OPERATION AND LISTING OF
TOURIST - CATERING HOTELS IN CHINA

1998

国 家 旅 游 局

CHINA NATIONAL TOURISM ADMINISTRATION

责任编辑:关家声 鲁英委

图书在版编目(CIP)数据

中国旅游涉外饭店经营统计及排序:1998/国家旅游局
编. - 北京:中国旅游出版社,1998.6

ISBN 7-5032-1533-X

I. 中… II. 国… III. ①旅游饭店,涉外-经济统计-统计资料
- 中国-1998 ②旅游饭店,涉外-排序-中国-1998 IV. F719-66

中国版本图书馆 CIP 数据核字(98)第 19374 号

中国旅游涉外饭店经营 统计及排序 1998

国家旅游局编
中国旅游出版社出版
(北京建内大街甲9号)
清华大学印刷厂印刷

*

开本:787×1092 毫米 1/16 印张:11.25 字数:250 千

1998 年 7 月第 1 版 1998 年 7 月第 1 次印刷

004700

临时性广告经营许可证号:京工商广临字 191 号

《中国旅游涉外饭店经营统计及排序》

编委会名单

主 编： 何光晔
副主编： 程文栋 孙 钢 佟华龄
编辑委员： 杨文珍 张希钦 范贵山
 钟海生 李承榕 任佳燕
 黄 苹 李德才 蒋正鸣

LIST OF EDITORIAL BOARD OF STATISTICS ON OPERATION AND LISTING OF TOURIST - CATERING HOTELS IN CHINA

CHIEF EDITOR: HE GUANGWEI

DEPUTY CHIEF EDITOR: CHENG WENDONG SUN GANG
 TONG HUALING

MEMBERS OF BOARD: YANG WENZHEN FAN GUISHAN
 ZHANG XIQING ZHONG HAISHENG
 LI CHENGRONG REN JIAYAN
 HUANG PING LI DECAI
 JIANG ZHENGMING

前 言

《中国旅游涉外饭店经营统计及排序》是汇集全国旅游涉外饭店经营统计方面的综合性资料。编辑、出版这套资料，对于研究我国旅游饭店业在我国旅游业发展中的地位、作用及其自身的发展轨迹，研究旅游涉外饭店在我国各地的分布、构成及其自身的经营状况，有重要的参考价值。同时，也利于各旅游涉外饭店了解全行业信息、研究自身所处的位置和制定相应的经营战略。

《中国旅游涉外饭店经营统计及排序—1998》全面汇集了1997年全国旅游涉外饭店经营统计方面的资料。本资料由六大部分组成，均按各种统计项目划分：第一辑为综合统计及排序，汇集了对1997年全国5201家旅游涉外饭店的统计数据的结果，编排了按营业收入考核的全国旅游涉外饭店前100名排序表；第二辑为国有饭店统计资料，汇集了对1997年全国3343家国有旅游涉外饭店的统计数据的结果；第三辑为外资饭店统计资料，汇集了对1997年全国734家利用外资建设的旅游涉外饭店的统计数据的结果；第四辑为星级饭店统计资料，汇集了对1997年全国2724家星级饭店的统计资料的结果；第五辑为非星级饭店统计资料，汇集了对1997年全国2447家非星级饭店的统计数据的结果；第六辑为大中型饭店统计资料，分综合资料、国有大中型饭店统计资料、外资大中型饭店统计资料、星级大中型饭店统计资料、非星级大中型饭店统计资料等五个部分，汇集了对1997年全国827家客房规模在200间以上的大中型旅游涉外饭店的有关统计数据的结果。在六辑资料之前，刊发了《1997年中国旅游涉外饭店经营统计公报》，以便读者对1997年全国旅游涉外饭店的发展情况、经营情况有比较全面的、概括性的了解。

《中国旅游涉外饭店经营统计及排序—1998》既是研究我国旅游饭店业1997年发展及经营情况的全面、权威、翔实的资料，也是记载这一年中我国旅游饭店业职工业绩的史册；既是对历史的客观描述，也有助于对未来发展的前

瞻。旅游涉外饭店作为旅游业的接待基地和效益中心，在我国旅游业跨世纪大发展中担负着重要的使命。全国旅游饭店业的广大职工，要不断总结经验，开拓进取，进一步提高服务质量，提高经济效益和社会效益，为我国改革开放和社会主义现代化建设事业作出更大的贡献！

《中国旅游涉外饭店经营统计及排序—1998》的编辑出版，凝聚了全行业旅游统计工作者的工作成果，在此谨致谢意。

《中国旅游涉外饭店经营统计及排序》

编 辑 委 员 会

一 九 九 八 年 七 月

INTRODUCTION

STATISTICS ON OPERATION AND LISTING OF TOURIST – CATERING HOTELS IN CHINA is a collection of the overall statistics on the operation of all the tourist – catering hotels in China. Compilation and publication is conducted by tourism administration body. Therefore, it is of important value as reference in making studies on the position and role of tourist – catering hotels in the tourism development in China, in studying its own course of development, and in making research on the distribution, structure and operation status of tourist – catering hotels in various parts of China. In addition, it will also be useful for the hotels to exchange information within the trade so as to get a better knowledge of their own position and operation strategies.

STATISTICS ON OPERATION AND LISTING OF TOURIST – CATERING HOTELS IN CHINA (1998) consists of six parts according to districts: the FIRST being GENERAL STATISTICS AND LISTING, presenting the results after handling the statistical data collected from the 5201 tourist – catering hotels in China in 1997 and listing the first 100 tourist – catering hotels in the country on the basis of their sales income; the SECOND being STATISTICS OF STATE – INVESTED HOTELS, presenting the results after handling the statistical data collected from the 3343 state – invested tourist – catering hotels in China in 1997; the THIRD being STATISTICS OF FOREIGN – INVESTED HOTELS, presenting the results after handling the statistical data collected from the 734 foreign – invested tourist – catering hotels in China in 1997; the FOURTH being STATISTICS OF STAR – RANKED HOTELS, presenting the results after handling the statistical data collected from the 2724 star – ranked tourist – catering hotels in China in 1997; the FIFTH being STATISTICS OF STARLESS HOTELS, presenting the results after handling the statistical data collected from the 2447 starless tourist – catering hotels in China in 1997; the SIXTH being STATISTICS OF LARGE AND MEDIUM SCALE HOTELS which is further divided into five sections: General Information, Large and Medium State – invested Hotels, Large and Medium Foreign – invested Hotels, Large and Medium Star – ranked Hotels, Large and Medium Starless Hotels, presenting the results after handling the statistical data collected from the 827 large and medium tourist – catering hotels with more than 200 rooms in China in 1997. In front of the six parts, THE STATISTICAL REPORT ON THE TOURIST – CATERING HOTELS IN CHINA

IN 1997 will give the readers a general but brief idea on the development and operation of tourist—catering hotels in China in 1997.

STATISTICS ON OPERATION AND LISTING OF TOURIST—CATERING HOTELS IN CHINA (1998) not only provides most comprehensive, authoritative and accurate information for relevant personnel to make studies on the development and operation status of the tourist—catering hotels in the country in 1997, but also records the achievements gained by the trade employees of the country over the past year. It is thus not only a factual description of history, but also a help for looking into the future. Tourist—catering hotels which serve as the center of tourist—reception and economic returns will surely play a leading role in the development of China's tourism industry at the turn of the century. Tourist hotel trade staff and employees should sum up experiences constantly, exert more efforts in further improving service quality, economic benefit, and social impact, and make bigger contribution to the cause of reform and opening to the outside world and socialist modernization.

The compilation and publication of this STATISTICS ON OPERATION AND LISTING OF TOURIST—CATERING HOTELS IN CHINA (1998) involved the hard work of all the statistics workers in the tourism industry, and they deserve our sincere gratitude.

Editorial Board

STATISTICS ON OPERATION AND LISTING
OF TOURIST—CATERING HOTELS IN CHINA
July 1998

目 录

1997 年中国旅游涉外饭店经营统计公报	1
第一辑 综合统计及排序	
1-1 全国旅游涉外饭店综合情况	7
1-2 全国旅游涉外饭店的地区分布	8
1-3 全国旅游涉外饭店的经济类型	9
1-4 全国旅游涉外饭店的客房规模	10
1-5 全国旅游涉外饭店的星级构成	11
1-6 全国旅游涉外饭店的营业收入总额	12
1-7 全国旅游涉外饭店的营业收入构成	13
1-8 全国旅游涉外饭店的住宿人数和人天数	14
1-9 全国旅游涉外饭店的每间客房年收入	15
1-10 全国旅游涉外饭店的人均效益	16
1-11 全国旅游涉外饭店营业收入前一百名排序	17
第二辑 国有饭店统计资料	
2-1 全国国有旅游涉外饭店综合情况	23
2-2 全国国有旅游涉外饭店的地区分布	24
2-3 全国国有旅游涉外饭店的客房规模	25
2-4 全国国有旅游涉外饭店的星级构成	26
2-5 全国国有旅游涉外饭店的营业收入总额	27
2-6 全国国有旅游涉外饭店的营业收入构成	28
2-7 全国国有旅游涉外饭店的住宿人数和人天数	29
2-8 全国国有旅游涉外饭店的每间客房年收入	30
2-9 全国国有旅游涉外饭店的人均效益	31
第三辑 外资饭店统计资料	
3-1 全国外资旅游涉外饭店综合情况	35
3-2 全国外资旅游涉外饭店的地区分布	36
3-3 全国外资旅游涉外饭店的客房规模	37
3-4 全国外资旅游涉外饭店的星级构成	38

3-5	全国外资旅游涉外饭店的营业收入总额	39
3-6	全国外资旅游涉外饭店的营业收入构成	40
3-7	全国外资旅游涉外饭店的住宿人数和人天数	41
3-8	全国外资旅游涉外饭店的每间客房年收入	42
3-9	全国外资旅游涉外饭店的人均效益	43

第四辑 星级饭店统计资料

(一) 综合资料

4-1-1	全国星级饭店综合情况	47
4-1-2	全国星级饭店的地区分布	48
4-1-3	全国星级饭店的经济类型	49
4-1-4	全国星级饭店的客房规模	50
4-1-5	全国星级饭店的星级构成	51
4-1-6	全国星级饭店的营业收入总额	52
4-1-7	全国星级饭店的营业收入构成	53
4-1-8	全国星级饭店的住宿人数和人天数	54
4-1-9	全国星级饭店的每间客房年收入	55
4-1-10	全国星级饭店的人均效益	56

(二) 五星级饭店资料

4-2-1	全国五星级饭店综合情况	57
4-2-2	全国五星级饭店的地区分布	58
4-2-3	全国五星级饭店的经济类型	58
4-2-4	全国五星级饭店的客房规模	59
4-2-5	全国五星级饭店的营业收入总额	59
4-2-6	全国五星级饭店的营业收入构成	60
4-2-7	全国五星级饭店的住宿人数和人天数	60
4-2-8	全国五星级饭店的每间客房年收入	61
4-2-9	全国五星级饭店的人均效益	61

(三) 四星级饭店资料

4-3-1	全国四星级饭店综合情况	62
4-3-2	全国四星级饭店的地区分布	63
4-3-3	全国四星级饭店的经济类型	64
4-3-4	全国四星级饭店的客房规模	65
4-3-5	全国四星级饭店的营业收入总额	66
4-3-6	全国四星级饭店的营业收入构成	67
4-3-7	全国四星级饭店的住宿人数和人天数	68
4-3-8	全国四星级饭店的每间客房年收入	69

4-3-9 全国四星级饭店的人均效益	70
(四) 三星级饭店资料	
4-4-1 全国三星级饭店综合情况	71
4-4-2 全国三星级饭店的地区分布	72
4-4-3 全国三星级饭店的经济类型	73
4-4-4 全国三星级饭店的客房规模	74
4-4-5 全国三星级饭店的营业收入总额	75
4-4-6 全国三星级饭店的营业收入构成	76
4-4-7 全国三星级饭店的住宿人数和人天数	77
4-4-8 全国三星级饭店的每间客房年收入	78
4-4-9 全国三星级饭店的人均效益	79
(五) 二星级饭店资料	
4-5-1 全国二星级饭店综合情况	80
4-5-2 全国二星级饭店的地区分布	81
4-5-3 全国二星级饭店的经济类型	82
4-5-4 全国二星级饭店的客房规模	83
4-5-5 全国二星级饭店的营业收入总额	84
4-5-6 全国二星级饭店的营业收入构成	85
4-5-7 全国二星级饭店的住宿人数和人天数	86
4-5-8 全国二星级饭店的每间客房年收入	87
4-5-9 全国二星级饭店的人均效益	88
(六) 一星级饭店资料	
4-6-1 全国一星级饭店综合情况	89
4-6-2 全国一星级饭店的地区分布	90
4-6-3 全国一星级饭店的经济类型	91
4-6-4 全国一星级饭店的客房规模	92
4-6-5 全国一星级饭店的营业收入总额	93
4-6-6 全国一星级饭店的营业收入构成	94
4-6-7 全国一星级饭店的住宿人数和人天数	95
4-6-8 全国一星级饭店的每间客房年收入	96
4-6-9 全国一星级饭店的人均效益	97
第五辑 非星级饭店统计资料	
5-1 全国非星级旅游涉外饭店综合情况	101
5-2 全国非星级旅游涉外饭店的地区分布	102
5-3 全国非星级旅游涉外饭店的经济类型	103
5-4 全国非星级旅游涉外饭店的客房规模	104

5-5	全国非星级旅游涉外饭店的营业收入总额	105
5-6	全国非星级旅游涉外饭店的营业收入构成	106
5-7	全国非星级旅游涉外饭店的住宿人数和人天数	107
5-8	全国非星级旅游涉外饭店的每间客房年收入	108
5-9	全国非星级旅游涉外饭店的人均效益	109

第六辑 大中型饭店统计资料

(一) 综合资料

6-1-1	全国大中型旅游涉外饭店综合情况	113
6-1-2	全国大中型旅游涉外饭店的地区分布	114
6-1-3	全国大中型旅游涉外饭店的经济类型	115
6-1-4	全国大中型旅游涉外饭店的客房规模	116
6-1-5	全国大中型旅游涉外饭店的星级构成	117
6-1-6	全国大中型旅游涉外饭店的营业收入总额	118
6-1-7	全国大中型旅游涉外饭店的营业收入构成	119
6-1-8	全国大中型旅游涉外饭店的住宿人数和人天数	120
6-1-9	全国大中型旅游涉外饭店的每间客房年收入	121
6-1-10	全国大中型旅游涉外饭店的人均效益	122

(二) 国有大中型饭店统计资料

6-2-1	全国国有大中型旅游涉外饭店综合情况	123
6-2-2	全国国有大中型旅游涉外饭店的地区分布	124
6-2-3	全国国有大中型旅游涉外饭店的客房规模	125
6-2-4	全国国有大中型旅游涉外饭店的星级构成	126
6-2-5	全国国有大中型旅游涉外饭店的营业收入总额	127
6-2-6	全国国有大中型旅游涉外饭店的营业收入构成	128
6-2-7	全国国有大中型旅游涉外饭店的住宿人数和人天数	129
6-2-8	全国国有大中型旅游涉外饭店的每间客房年收入	130
6-2-9	全国国有大中型旅游涉外饭店的人均效益	131

(三) 外资大中型饭店统计资料

6-3-1	全国外资大中型旅游涉外饭店综合情况	132
6-3-2	全国外资大中型旅游涉外饭店的地区分布	133
6-3-3	全国外资大中型旅游涉外饭店的客房规模	134
6-3-4	全国外资大中型旅游涉外饭店的星级构成	135
6-3-5	全国外资大中型旅游涉外饭店的营业收入总额	136
6-3-6	全国外资大中型旅游涉外饭店的营业收入构成	137
6-3-7	全国外资大中型旅游涉外饭店的住宿人数和人天数	138
6-3-8	全国外资大中型旅游涉外饭店的每间客房年收入	139

6-3-9 全国外资大中型旅游涉外饭店的人均效益	140
(四) 星级大中型饭店统计资料	
6-4-1 全国星级大中型饭店综合情况	141
6-4-2 全国星级大中型饭店的地区分布	142
6-4-3 全国星级大中型饭店的经济类型	143
6-4-4 全国星级大中型饭店的客房规模	144
6-4-5 全国星级大中型饭店的星级构成	145
6-4-6 全国星级大中型饭店的营业收入总额	146
6-4-7 全国星级大中型饭店的营业收入构成	147
6-4-8 全国星级大中型饭店的住宿人数和人天数	148
6-4-9 全国星级大中型饭店的每间客房年收入	149
6-4-10 全国星级大中型饭店的人均效益	150
(五) 非星级大中型饭店统计资料	
6-5-1 全国非星级大中型旅游涉外饭店综合情况	151
6-5-2 全国非星级大中型旅游涉外饭店的地区分布	152
6-5-3 全国非星级大中型旅游涉外饭店的经济类型	153
6-5-4 全国非星级大中型旅游涉外饭店的客房规模	154
6-5-5 全国非星级大中型旅游涉外饭店的营业收入总额	155
6-5-6 全国非星级大中型旅游涉外饭店的营业收入构成	156
6-5-7 全国非星级大中型旅游涉外饭店的住宿人数和人天数	157
6-5-8 全国非星级大中型旅游涉外饭店的每间客房年收入	158
6-5-9 全国非星级大中型旅游涉外饭店的人均效益	159
广告	
南京金陵饭店	封二
白天鹅宾馆	插页
福州西湖大酒店	插页
花园酒店	20

CONTENTS

THE STATISTICAL REPORT ON THE TOURIST - CATERING HOTELS IN CHINA IN 1997	1
--	---

PART ONE GENERAL STATISTICS AND LISTING

1 - 1	General Information of the Hotels in China	7
1 - 2	Regional Distribution of the Hotels in China	8
1 - 3	Economic Type of the Hotels in China	9
1 - 4	Number of Rooms of the Hotels in China	10
1 - 5	Composition of Star - ranking of the Hotels in China	11
1 - 6	Sales Income of the Hotels in China	12
1 - 7	Composition of Sales Income of the Hotels in China	13
1 - 8	Number of People Staying and Nights of the Hotels in China	14
1 - 9	Year Income of One Room of the Hotels in China	15
1 - 10	Per Capital Income of the Hotels in China	16
1 - 11	List of First 100 Hotels in China in Order of Sales Income	17

PART TWO STATISTICS OF STATE - INVESTED HOTELS

2 - 1	General Information of the State - invested Hotels in China	23
2 - 2	Regional Distribution of the State - invested Hotels in China	24
2 - 3	Number of Rooms of the State - invested Hotels in China	25
2 - 4	Composition of Star - ranking of the State - invested Hotels in China	26
2 - 5	Sales Income of the State - invested Hotels in China	27
2 - 6	Composition of Sales Income of the State - invested Hotels in China	28
2 - 7	Number of People Staying and Nights of the State - invested Hotels in China	29
2 - 8	Year Income of One Room of the State - invested Hotels in China	30
2 - 9	Per Capital Income of the State - invested Hotels in China	31

PART THREE STATISTICS OF FOREIGN - INVESTED HOTELS

3 - 1	General Information of the Foreign - invested Hotels in China	35
3 - 2	Regional Distribution of the Foreign - invested Hotels in China	36
3 - 3	Number of Rooms of the Foreign - invested Hotels in China	37
3 - 4	Composition of Star - ranking of the Foreign - invested Hotels in China	38
3 - 5	Sales Income of the Foreign - invested Hotels in China	39

3-6	Composition of Sales Income of the Foreign-invested Hotels in China	40
3-7	Number of People Staying and Nights of the Foreign-invested Hotels in China	41
3-8	Year Income of One Room of the Foreign-invested Hotels in China	42
3-9	Per Capital Income of the Foreign-invested Hotels in China	43

PART FOUR STATISTICS OF STAR-RANKED HOTELS

I. General Information

4-1-1	General Information of the Star-ranked Hotels in China	47
4-1-2	Regional Distribution of the Star-ranked Hotels in China	48
4-1-3	Economic Type of the Star-ranked Hotels in China	49
4-1-4	Number of Rooms of the Star-ranked Hotels in China	50
4-1-5	Composition of Star-ranking of the Star-ranked Hotels in China	51
4-1-6	Sales Income of the Star-ranked Hotels in China	52
4-1-7	Composition of Sales Income of the Star-ranked Hotels in China	53
4-1-8	Number of People Staying and Nights of the Star-ranked Hotels in China ...	54
4-1-9	Year Income of One Room of the Star-ranked Hotels in China	55
4-1-10	Per Capital Income of the Star-ranked Hotels in China	56

II. 5-Star Hotels

4-2-1	General Information of the 5-Star Hotels in China	57
4-2-2	Regional Distribution of the 5-Star Hotels in China	58
4-2-3	Economic Type of the 5-Star Hotels in China	58
4-2-4	Number of Rooms of the 5-Star Hotels in China	59
4-2-5	Sales Income of the 5-Star Hotels in China	59
4-2-6	Composition of Sales Income of the 5-Star Hotels in China	60
4-2-7	Number of People Staying and Nights of the 5-Star Hotels in China	60
4-2-8	Year Income of One Room of the 5-Star Hotels in China	61
4-2-9	Per Capital Income of the 5-Star Hotels in China	61

III. 4-Star Hotels

4-3-1	General Information of the 4-Star Hotels in China	62
4-3-2	Regional Distribution of the 4-Star Hotels in China	63
4-3-3	Economic Type of the 4-Star Hotels in China	64
4-3-4	Number of Rooms of the 4-Star Hotels in China	65
4-3-5	Sales Income of the 4-Star Hotels in China	66
4-3-6	Composition of Sales Income of the 4-Star Hotels in China	67
4-3-7	Number of People Staying and Nights of the 4-Star Hotels in China	68
4-3-8	Year Income of One Room of the 4-Star Hotels in China	69

4-3-9	Per Capital Income of the 4-Star Hotels in China	70
-------	--	----

IV. 3-Star Hotels

4-4-1	General Information of the 3-Star Hotels in China	71
4-4-2	Regional Distribution of the 3-Star Hotels in China	72
4-4-3	Economic Type of the 3-Star Hotels in China	73
4-4-4	Number of Rooms of the 3-Star Hotels in China	74
4-4-5	Sales Income of the 3-Star Hotels in China	75
4-4-6	Composition of Sales Income of the 3-Star Hotels in China	76
4-4-7	Number of People Staying and Nights of the 3-Star Hotels in China	77
4-4-8	Year Income of One Room of the 3-Star Hotels in China	78
4-4-9	Per Capital Income of the 3-Star Hotels in China	79

V. 2-Star Hotels

4-5-1	General Information of the 2-Star Hotels in China	80
4-5-2	Regional Distribution of the 2-Star Hotels in China	81
4-5-3	Economic Type of the 2-Star Hotels in China	82
4-5-4	Number of Rooms of the 2-Star Hotels in China	83
4-5-5	Sales Income of the 2-Star Hotels in China	84
4-5-6	Composition of Sales Income of the 2-Star Hotels in China	85
4-5-7	Number of People Staying and Nights of the 2-Star Hotels in China	86
4-5-8	Year Income of One Room of the 2-Star Hotels in China	87
4-5-9	Per Capital Income of the 2-Star Hotels in China	88

VI. 1-Star Hotels

4-6-1	General Information of the 1-Star Hotels in China	89
4-6-2	Regional Distribution of the 1-Star Hotels in China	90
4-6-3	Economic Type of the 1-Star Hotels in China	91
4-6-4	Number of Rooms of the 1-Star Hotels in China	92
4-6-5	Sales Income of the 1-Star Hotels in China	93
4-6-6	Composition of Sales Income of the 1-Star Hotels in China	94
4-6-7	Number of People Staying and Nights of the 1-Star Hotels in China	95
4-6-8	Year Income of One Room of the 1-Star Hotels in China	96
4-6-9	Per Capital Income of the 1-Star Hotels in China	97

PART FIVE STATISTICS OF STARLESS HOTELS

5-1	General Information of the Starless Hotels in China	101
5-2	Regional Distribution of the Starless Hotels in China	102
5-3	Economic Type of the Starless Hotels in China	103
5-4	Number of Rooms of the Starless Hotels in China	104

5-5	Sales Income of the Starless Hotels in China	105
5-6	Composition of Sales Income of the Starless Hotels in China	106
5-7	Number of People Staying and Nights of the Starless Hotels in China	107
5-8	Year Income of One Room of the Starless Hotels in China	108
5-9	Per Capital Income of the Starless Hotels in China	109

PART SIX STATISTICS OF LARGE AND MEDIUM SCALE HOTELS

I . General Information

6-1-1	General Information of the Large and Medium Hotels in China	113
6-1-2	Regional Distribution of the Large and Medium Hotels in China	114
6-1-3	Economic Type of the Large and Medium Hotels in China	115
6-1-4	Number of Rooms of the Large and Medium Hotels in China	116
6-1-5	Composition of Star—ranking of the Large and Medium Hotels in China	117
6-1-6	Sales Income of the Large and Medium Hotels in China	118
6-1-7	Composition of Sales Income of the Large and Medium Hotels in China	119
6-1-8	Number of People Staying and Nights of the Large and Medium Hotels in China	120
6-1-9	Year Income of One Room of the Large and Medium Hotels in China	121
6-1-10	Per Capital Income of the large and Medium Hotels in China	122

II . Large and Medium State—invested Hotels

6-2-1	General Information of the Large and Medium State—invested Hotels in China	123
6-2-2	Regional Distribution of the Large and Medium State—invested Hotels in China	124
6-2-3	Economic Type of the Large and Medium State—invested Hotels in China	125
6-2-4	Number of Rooms of the Large and Medium State—invested Hotels in China	126
6-2-5	Sales Income of the Large and Medium State—invested Hotels in China	127
6-2-6	Composition of Sales Income of the Large and Medium State—invested Hotels in China	128
6-2-7	Number of People Staying and Nights of the Large and Medium State—invested Hotels in China	129
6-2-8	Year Income of One Room of the Large and Medium State—invested Hotels in China	130
6-2-9	Per Capital income of the Large and Medium Satate—invested Hotels in China	131